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  BRMG-KSiLP. V.0012. 14.2012 

 

 

PROTOKÓŁ  NR 27-14/2012 

z    posiedzenia  

Komisji  Samorządu i Ładu Publicznego  Rady Miasta Gdańska , 

 które  odbyło  się   17 grudnia 2012r.  
 

 

Posiedzenie Komisja   rozpoczęła o  godz. 8,30.  
 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego 

protokołu. 
 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło  7(siedmiu) czyli było 

quorum  do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Lista  pozostałych  osób uczestniczących  w  posiedzeniu  stanowi załącznik nr  2  do 

niniejszego protokołu. 
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji powitał  wszystkich obecnych, stwierdził  

quorum. Przedstawił  porządek obrad, który  stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

Powiedział, Ŝe jeśli chodzi o planowany punkt 1  proponuje nie zajmować  się  projektem  

uchwały w sprawie zmian  w budŜecie, poniewaŜ z  zakresu naszej Komisji było tylko 

zmniejszenie budŜetu BRMG o niewykorzystane środki.  

Planowany punkt 2  dotyczy  podjęcia  dwóch  projektów  uchwał  dotyczących zmian w  

składzie osobowym Komisji  Kultury i Promocji - rezygnację złoŜyła  radna  Aleksandra 

Dulkiewicz  i radna Agnieszka Owczarczak.     

W  wolnych  wnioskach   zajmiemy się pismem Rady Osiedla   Nowy Port, które   to pismo 

Radni  otrzymali.  

 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za – przyjęła  następujący porządek  obrad:  
 
1. Przyjęcie   projektów uchwał w sprawie  zmian  w  składzie  osobowym Komisji 

Kultury i Promocji.  
 

2. Wolne  wnioski, korespondencja,   sprawy  bieŜące  -  omówienie sprawy  zawartej w 
piśmie  Rady Osiedla  Nowy Port z dnia 20 listopada 2012r.  

 
PUNKT 1 

Przyjęcie   projektów uchwał w sprawie  zmian  w  składzie  osobowym Komisji 

Kultury i Promocji.  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji 

Komisja   będzie wnioskodawcą dwóch projektów  uchwały w  sprawie  zmiany  w składzie 

osobowym  Komisji Kultury i Promocji. Rezygnację  z pracy w tej Komisji  zgłosiły na 

piśmie  radna  Agnieszka Owczarczak i radna Aleksandra Dulkiewicz.  
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Kto z Państwa  radnych jest za  przyjęciem  projektu uchwały w sprawie  zmiany w składzie  

osobowym Komisji Kultury i Promocji -   odwołanie  radnej Agnieszki Owczarczak ze  składu  

tejŜe Komisji ? 

• Za   5 głosów (jednogłośnie) 

PowyŜszy  projekt  uchwały zawarty został w  druku nr 763  i stanowi załącznik nr 4  do 

niniejszego  protokołu.  
 

Kto z Państwa  radnych jest za  przyjęciem  projektu uchwały w sprawie  zmiany w składzie  

osobowym Komisji Kultury i Promocji -   odwołanie  radnej Aleksandry Dulkiewicz ze  

składu  tejŜe Komisji ? 

• Za   5 głosów (jednogłośnie) 

PowyŜszy  projekt  uchwały zawarty został w  druku nr 764  i stanowi załącznik nr 5   do 

niniejszego  protokołu.  

 

PUNKT 2 

Wolne  wnioski, korespondencja,   sprawy  bieŜące  -  omówienie sprawy  zawartej 
w piśmie  Rady Osiedla  Nowy Port z dnia 20 listopada 2012r.  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji 

Przewodniczący Zarządu Osiedla  Nowy Port  Łukasz Hamadyk  napisał   pismo, w którym 

pisze, Ŝe  radna  osiedla pani Ewa Łapińska  przewodnicząca zarządu poprzedniej  kadencji 

wyniosła bądź zniszczyła bogata dokumentację  z poprzedniej rady. Członkowie Komisji 

otrzymali  to pismo. Pani Ewo, czy ma  Pani coś  do dodania  w tej  sprawie.  
 

Ewa Łapińska - radna  Osiedla Nowy Port  wręczyła  przewodniczącemu  Komisji pismo 

wyjaśniające z dnia 17 grudnia 2012r, które stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu, którego  treść  odczytała.    
 

Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji 

Poproszę  pana Łukasza Hamadyka o krótkie odniesienie się do  powyŜszych wyjaśnień.  
 

Łukasz Hamadyk – przewodniczący Zarządu Osiedla Nowy Port powiedział między 

innymi: 

Chciałem zapytać,  czy  w tworzonym statucie będzie moŜliwość  zapisu, jak  postępować  

z dokumentacją po zakończeniu  kadencji, aby taka  sytuacja  się nie powtarzała. 

Niektórzy  mówią o jakieś   kwestii, która  była kiedyś  podejmowana  a ja muszę  świecić  

oczami, bo nie mogę tych  dokumentów  w Ŝaden sposób znaleźć.  
 

Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji 

Wydaje mi się, Ŝe byłoby  dobrze, aby wszelkiego  rodzaju kłótnie wewnętrzne, dobrze  

abyście rozwiązywali je  między sobą i nie obrzucali się tutaj  wzajemnymi oskarŜeniami.   
 

Aleksandra Dulkiewicz  - wiceprzewodnicząca  Komisji 

Smutno się  to  czyta  i tego  słucha  i myślę, Ŝe nie jest  to miejsce, i my nie jesteśmy  od 

tego,  aby tego  typu rzeczy  rozstrzygać.  Pytanie   pana  dotyczy  dokumentów  

wysłanych? 
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Łukasz Hamadyk – przewodniczący Zarządu Osiedla Nowy Port 

Dokumenty, które  było najtrudniej odtworzyć – korespondencja z  róŜnymi instytucjami, 

segregator  z pismami  wychodzącymi.  
 

Ewa Łapińska - radna  Osiedla Nowy Port   

Nie wiem o jakim  segregatorze mówi pan przewodniczący. Owszem  robiliśmy skany 

dokumentacji, ale były  to skany robocze  dla potrzeb  strony   internetowej. Biorąc   pod 

uwagę  ogrom pracy  jaka jest w zarządzie, to nie byłam  w stanie sama tego  zrobić i we 

wszystkim pomaga Wojtek  Krakowski – wiceprzewodniczący   Zarządu i ograniczyliśmy  się 

tylko do wersji elektronicznej. To był ewenement na skale  całego  Miasta, bo Ŝadna  rada  

osiedli nawet na dzień  dzisiejszy nie ma strony internetowej, na której byłyby wszystkie 

moŜliwe  dokumenty.  
 

Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji 

Czy był  taki segregator?  

Strony   podawały  odpowiedzi   sobie  zaprzeczające: ani Łapińska  mówi, Ŝe nie  a Pan 

Hamadyk mówił, Ŝe  taki segregator  był.   
 

Bogdan Oleszek   - członek Komisji 

To jest właśnie  przykład, gdzie się  mówi, Ŝe  coś  było lub nie było. Trzeba ustalić 

wewnętrzny regulamin, w którym pewne  uregulowania  będą  zawarte.   

Na  dzisiaj ze statutu nie wynika, Ŝe  jakikolwiek segregator miałby być i najlepiej byłoby, 

abyście  sami  to sobie  ustalili. Natomiast, jeśli szukacie jakiś waŜnych dokumentów, to 

zamiast się kłócić to naleŜało tutaj przyjść i poszukać i moŜe wspólnie byśmy  znaleźli.  Ale 

jeśli  robicie  to tylko po to, Ŝeby  pokazać jakąś  kłótnię  to bez  sensu. NaleŜycie  do 

rady, która  się jeszcze  nie skłóciła. Apeluję, aŜeby  się porozumieć i  w jakiś sposób  

wyjaśnić i  ustalić na dzisiaj, jak  będziemy  to  robić i ewentualnie od  tego momentu 

moŜemy mieć  do siebie  pretensje.   

Ja nie chcę  rozstrzygać, czy  coś  kiedyś   było  czy nie było.  
 

Jarosław Gorecki  - przewodniczący Komisji 

Padła tutaj propozycja, aby  to uregulować  w statucie. Statut nie jest  takim 

dokumentem, gdzie byłyby tego typu  uregulowania. Warto  byłoby, aby rada osiedla  

przygotowała taki dokument – regulamin do naszej wiadomości. Sądzę, Ŝe byśmy  coś 

takiego  chętnie poznali i moŜe wtedy udostępnili innym radom osiedli i dzielnic, aby  do 

takich sytuacji w przyszłości nie dochodziło.  

 

Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji 

Czy to jest wniosek  formalny? 
 

Jarosław Gorecki  - przewodniczący Komisji 

To jest  apel. My nie jesteśmy  od składania wniosków formalnych do rady  osiedla. JeŜeli 

jest taka konieczność  to  dobrze  byłoby, aby taki dokument  powstał. Wcześniej  nie było 

i nie ma się do czego odnosić.  
 

Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji 

Radny Gorecki  zaproponował, aby Rada Osiedla Nowy Port przygotowała  regulamin 

wewnętrzny  czy  pismo. 
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Jarosław Gorecki  - przewodniczący Komisji 

Informacje, aby pomóc innym radom  dzielnic i osiedli, w przypadku takich  sytuacji, do 

których na pewno  dojdzie.  
  
Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji 

Czy moŜemy  to przyjąć  jako zdanie Komisji.  
 

Jarosław Gorecki  - przewodniczący Komisji 

Do kiedy moglibyście  cos  takiego przygotować. 
 

Łukasz Hamadyk – przewodniczący Zarządu Osiedla Nowy Port 

Myślę, Ŝe  dobrym terminem byłby  czas oddania sprawozdania  poprzedniego roku, łącznie 

z takim dokumentem.  
 

Aleksandra  Dulkiewicz – wiceprzewodnicząca  Komisji 

Panie Łukaszu, czy moŜe  Pan skorzystać z doświadczenia pani Ewy, byłej przewodniczącej  

zarządu osiedla  Nowy Port? 
 

Łukasz Hamadyk – przewodniczący Zarządu Osiedla Nowy Port 

Z  doświadczenia   byłej przewodniczącej  zarządu osiedla  tak, ale jeśli miałoby  to być 

przygotowane przez Forum  Rad Dzielnic  to dziękuję przygotuję  to sam.   
 

Jarosław Gorecki  - przewodniczący Komisji 

Apel nie  jest  do Forum Rad  Dzielnic, ale  do pana. 
 

Marcin Skwierawski - Przewodniczący Komisji   

Zamykam posiedzenie Komisji, dziękuję  bardzo – godz. 9,00 

 

 

                                                                         Przewodniczący Komisji 

                                                                    Samorządu i Ładu Publicznego 

 

                                                                          Marcin Skwierawski 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Bogusława Pieklik 

 

 

  


